
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
 

Datum: 13-3-2024 
 

Aan de voorzitter van de raad. 
 

Steller(s) van de vragen: Ed van Santen 
 

Politieke partij: VVD 

 
 

Onderwerp: Verbrand PMD-afval 
 
 

Toelichting: 
Ik wil graag art 37 vragen stellen naar aanleiding van bijgaand artikel. Gemeenten zijn 
boos: ingezameld afvalplastic wordt alsnog verbrand 
https://www.nrc.nl/nieuws/2024/03/12/gemeenten-zijn-boos-ingezameld-
afvalplastic-wordt-alsnog-verbrand-a4192835 
 

1. Hoeveel bedraagt percentage afgekeurd en / of alsnog verbrand PMD afval in 
Lansingerland? Indien niet bekend, wanneer is dit wel bekend? 

2. Maakt het college zich net als de VVD zich hier zorgen over? 
3. Was hier van te voren rekening meegehouden bij invoer Diftar? 
4. Voorziet het college een verdere toename? Zo nee waarom niet? 
5. Welke maatregelen - naast voorlichting - gaat het college treffen om percentage 

te verlagen? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


